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Abstract (en)
[origin: CN117888604A] The invention relates to an operating device (1) for triggering the flushing of sanitary fittings, comprising an operating
plate (2), which comprises at least one operating element (3) and at least one plate-side fastening structure (4), and a support element (5), which
comprises at least one support-element-side fastening structure (6), wherein the operating panel (2) can be fixed to the bearing element (5) via the
connection of the panel-side fixing structure (4) to the bearing-element-side fixing structure (6), and wherein the bearing element (5) has a recess
(13) wherein at least one bearing-element-side fixing structure (6) is located in the interior of the recess (13); and wherein the at least one plate-side
fastening structure (4) projects into the recess (13).

Abstract (de)
Eine Betätigungsvorrichtung (1) zum Auslösen einer Spülung eines Sanitärartikels umfasst eine Betätigungsplatte (2), die mindestens ein
Betätigungselement (3) und mindestens eine plattenseitige Befestigungsstruktur (4) umfasst, und ein Lagerelement (5), das mindestens eine
lagerelementseitige Befestigungsstruktur (6) umfasst, wobei die Betätigungsplatte (2) über die Verbindung der plattenseitigen Befestigungsstruktur
(4) mit der lagerelementseitigen Befestigungsstruktur (6) zum Lagerelement (5) befestigbar ist, und wobei das Lagerelement (5) eine Ausnehmung
(13) aufweist, wobei die mindestens eine lagerelementseitige Befestigungsstruktur (6) im Inneren der Ausnehmung (13) liegt; und wobei die besagte
mindestens eine plattenseitige Befestigungsstruktur (4) in die Ausnehmung (13) einragt.
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